



2025/2026 公益金百萬運動會  
The Community Chest Sports for Millions

由中銀香港全力支持 Fully supported by Bank of China (Hong Kong)

截止報名日期 Deadline for Registration: 6-2-2026 (星期五 Friday)



報名回條 ENROLMENT FORM

日期 Date: 7-3-2026 (星期六 Saturday)

時間 Time: 8:30am – 4:30pm

地點 Venue: 紀律部隊人員體育及康樂會

Disciplined Services Sports and Recreation Club

最少捐款金額: \$40,000/隊伍 team

Minimum Donation Amount: (每隊共 10 位隊員 Each team consists of 10 members)

運動項目及競賽方式如下 Sports items and game formats are listed below:-

運動項目 Sports Items	競賽方式 Game Format	參賽者人數 No. of Participants
保齡球 Bowling	接力 Relay (成員男女比例不限 no restriction on the gender ratio)	4
乒乓球 Table Tennis	男女子單打 Men Individual and Women's Individual	2
匹克球 Pickleball	雙打 Doubles (成員男女比例不限 no restriction on the gender ratio)	2
足球遊戲 Soccer Game	詳情將於稍後公佈 Details will be announced later	2
終極比賽 Finale Game	詳情將於稍後公佈 Details will be announced later	10

請在適當格內填上✓號 Please tick the box as appropriate:-

本機構將組織隊伍參加此活動。 Our organisation will send team(s) to participate in the event.

本機構未能參加此活動，但樂意捐助港幣 \_\_\_\_\_ 元以資助

Our organisation will not be able to participate in the event, but we would like to make a donation of HK\$ \_\_\_\_\_ (註 Note 1) to support

紀律部隊組隊參與。 the participation of Disciplinary Forces.

公益金會員機構組隊參與。 the participation of Member Agencies of the Community Chest.

註 Note 1: 捐款港幣\$20,000 或以上，捐款者名稱將會被列印於一份本地中文報章內刊登的鳴謝廣告。

For donation of HK\$20,000 or above, donor's name will be listed on the thank you advertisement in a local Chinese newspaper after the event.

請將此回條及劃線支票(抬頭請寫「香港公益金」)交回公益金辦事處以作發收據用途。

Please forward this reply form and your donation with a crossed cheque made payable to  
“The Community Chest of Hong Kong” to the Chest Office for receipt issuing purpose.

聯絡資料 CONTACT DETAILS

機構名稱 Name of Organisation \_\_\_\_\_

機構負責人 Organisation Head's Name (先生/女士 Mr/Ms) \_\_\_\_\_ 職銜 Position \_\_\_\_\_

聯絡人 Contact Person (先生/女士 Mr/Ms) \_\_\_\_\_ 職銜 Position \_\_\_\_\_

電話 Telephone No. \_\_\_\_\_ 電郵 Email \_\_\_\_\_

地址 Address \_\_\_\_\_

活動後被列印於一份本地中文報章內刊登的鳴謝廣告之名稱：

Name to be listed on the thank you advertisement in a local Chinese Newspaper after the event:

若貴機構/團體不同意公益金使用上述資料與貴機構/團體保持聯絡，作定期介紹公益金的各項籌款活動、宣傳及推廣事宜、定期通訊、義工服務、意見收集、鳴謝及發出捐款收據之用，請於方格內加上✓號，並將此表格交回公益金辦事處。

If your Company/Organisation **DOES NOT WISH** The Community Chest to use the data collected to keep your Company/Organisation updated with the Chest's fund-raising events, marketing & promotional activities, newsletters, volunteer services and surveys to collect donor opinions, donor acknowledgement and receipt issuance, please tick the box and send this form to the Chest office.